

Date: 3/5/2012

التاريخ: 3 / 5 / 2012

Customs Notice No (٥٧ / 2012)
Concerning Imported Media
Materials for MBC TV & Al
Arabia TV News

إعلان جمركي رقم (٥٧ / 2012)
في شأن المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون
(MBC) و (قناة العربية الإخبارية)

Pursuant to the letter of the National Media Council No. NMC/12/1671 dated 01/04/2012 allowing immediate delivery of photography equipment and all media materials being imported to MBC TV and Al Arabia TV News.

بناءً على كتاب المجلس الوطني للإعلام رقم م د ع / 12 / 1671 بتاريخ 01 / 04 / 2012 والمتضمن عدم الممانعة من التسليم الفوري لمعدات التصوير وجميع المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون (MBC) وقناة العربية الإخبارية.

In accordance with Customs Notice no. 4/2011 Concerning Imported Media Materials for MBC TV & AlArabia TV News.

وبعد الاطلاع على الإعلان الجمركي رقم 2011/4 في شأن المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون MBC وقناة العربية الإخبارية.

The following have been decided:

فقد تقرر ما يلي:

- The active time duration of Customs Notice no. 4/2011 Concerning Imported Media Materials for MBC TV & AlArabia TV News shall be renewed for one year starting from the end of the previous date of validity of the mentioned notice.

- يجدد العمل بالإعلان الجمركي رقم 2011/4 في شأن المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون MBC وقناة العربية الإخبارية لمدة عام تبدأ من تاريخ انتهاء سريان الإعلان المذكور.

Ahmed Butti Ahmed

Executive Chairman
Director General of Dubai Customs



أحمد بطي أحمد

الرئيس التنفيذي
مدير عام جمارك دبي

صفحة 1 من 1

إعلان جمركي رقم (٥٧ / 2012)